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Abstract (en)
[origin: US4469947A] The present invention relates to an X-ray detector adapted to detect rays having passed through an object or an organ. This
detector comprises at least one main tight chamber containing a gas ionizable by X-ray and, in this chamber, a plate for collecting the charges
resulting from ionization of the gas. It comprises a secondary ionization chamber, coupled to the main chamber to compensate the scattering
current.

Abstract (fr)
Détecteur de rayons X, aptes a détecter des rayons ayant traversé un objet ou un organe (0). Ce détecteur comprend au moins une chambre
principale (3) étanche contenant un gaz ionisable par les rayons X et, dans cette chambre, une plaque (1) de collection des charges résultant de
I'ionisation du gaz. Il comprend une chambre d'ionisation secondaire (7), accolée a la chambre principale (3) pour compenser le courant de diffusion
(ID).
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